
mandag 8.4.2024 kl 19:30, lærerværelset på ungdomstrinnet

Til stede:

Jeanette

Truls

Wenny

Jørgen

Anette

Linn Christin

Hildegunn

Geir Arne

Ida

1. Godkjenne referat fra forrige FAU møte

a. Godkjent

2. Rektor informerer

a. Rektor ikke til stede i dag

3. Økonomi – Status (Espen)

a. Ikke noe nytt fra Espen

4. Kvalitetsoppfølgingsmøte oppsummering

a. Mer tid til spørsmål i år. Gode diskusjoner rundt hva elevene ønsker. Tydeliggjort

overfor elevene at FAU kan hjelpe dem med det de ønsker. God respons på

tilbakemeldingene fra foreldrene som ble gjort på forkant.

5. Nytt om FUG/MOT? (Jørgen)

a. Ikke noe nytt. FAU ønsker å ha et par representanter på møtet i Fana.

Hva Hvem Når

Spør FAU-medlemmer hvem
som kan delta på møtet i
Fana 15.4.

Organisere dette treffet.

Jørgen Før 15.4.

6. Årshjul: Dugnad fellesarealer

a. Ikke planlagt noe dugnad med Bergen Nord enda. Anette skal spørre Bergen Nord

om det er noe FAU skal bistå med.



Hva Hvem Når

Kontakte Bergen Nord om
ev. dugnad

Anette innen neste FAU-møte

7. Årshjul: Invitere Hordvik/Salhus elever i 7. trinn

a. I fjor organiserte Wenny og Jørgen dette. Anette, Janniche og Magnhild har barn i 7.

trinn og tar ansvar for å arrangere dette.

Hva Hvem Når

Kontakte FAU på Salhus og
Hordvik og arrangere treff
for 7. trinn på Mjølkeråen,
Hordvik og Salhus

Anette, Janniche og
Magnhild

innen neste FAU-møte

8. Årshjul: Info til 7. klasse valgfag/språk

a. Rektor er ikke her for å informere om dette

9. Årshjul: 17. mai arrangement oppdatering

a. Ida informerer om at komiteen er i rute med planleggingen.

10. Årshjul: Planlegge årsmøte i september

a. Vi må tenke på hvordan vi skal rekruttere nye medlemmer til årsmøtet i september.

Jeanette informerer om at hun ikke kommer til å fortsette som leder i FAU.

Hva Hvem Når

Avtale årsmøte i september FAU-styret Neste FAU-møte

11. Årshjul: Mjølkeråen-lekene (ML)

a. FAU bidrar i form av saftstasjon på ML.

b. FAU ønsker flere griller enn det har vært tidligere.

12. Bytte for vintersportsutstyr (etter påskeferien)

a. Det var lite oppmøte forrige gang. På grunn av kort tid, så velger FAU å heller lage et

bedre planlagt arrangement tidlig på høsten.

13. Oppfølging av elever med dysleksi (Anette)

a. Rektor er ikke på møtet. Anette har sendt informasjon til rektor fra Dysleksi Norge



14. Ettermiddagsaktiviteter

a. Info om hoppetaukurs er sendt ut i dag. Gruppen for de yngste er fulltegnet allerede.

b. Mads på musikkrommet forteller at han har slitt litt med rekrutteringen. FAU har

tilbudt å bistå med dette.

15. Flerbrukshall på Mjølkeråen oppdatering

a. Jeanette forteller at de har begynt arbeidet på nytt med å prøve å påvirke politikerne

igjen.

16. Eventuelt

a. Endring på oppholdstiden på 60% SFO-plasser fra høsten 2024 på langdager

(skolefrie dager). SFO vil sende ut et skriv om dette med forespørsel om at foreldre

gir tilbakemelding om hvilke tider foreldrene ønsker. SFO ber om tilbakemelding fra

FAU om skrivet. FAU har ingen innvendinger på dette.

b. FAU er bekymret for den økonomiske situasjonen på skolen og vil følge dette opp når

FAU får mer informasjon om dette fra rektor. Et spørsmål er hvordan skolen skal

opprettholde de lovmessige kravene, et annet spørsmål er hvordan kuttene vil kunne

påvirke det psykososiale skolemiljøet. Dette vil bli fulgt opp på SU-møtet neste uke

og neste FAU-møte.

Hva Hvem Når

Forbereder et innlegg til
SU-møtet

Jørgen til SU-møtet

c. Trappen opp fra fotballbanen trenger mer grus.

Hva Hvem Når

Sende e-post til rektor med
bilder

Geir Arne til neste FAU-møte


